
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy 

pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

 konaného    23. októbra 2019 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:   1. Otvorenie 
                    2. Prerokovanie správy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch v šk.       

roku 2018/19 

                   3. Informácie zo života školy 

                   4. Diskusia 

          5. Uznesenie 

                   6. Záver 

 

K bodu 1:  Prítomných privítala a zasadnutie viedla predsedníčka RŠ Mgr. Jana 

Mažáriová. 
 

K bodu 2: Všetci prítomní dostali správu elektronicky, takže sa k nej mohli 

hneď vyjadriť.  

P. Dadíkovú zaujímalo, čo zo záporov zo SWOT analýzy chceme eliminovať, či 

bola ukutočnená analýza radiátorov a aký je stav zamestnancov po 15. 

septembri.  

 Riaditeľ školy Mgr. Juraj Pasovský: budova je stará, zlý technický stav sa 

snažíme riešiť v rámci možností: dokončíme výmenu okien v učebniach, 

zameriame sa na okná na chodbách, kabinetoch, postupne sa menia svietidlá. 

Bola i analýza radiátorov, vykur. systém pracuje správne. Problémy sú len v 

prechodnom období, keď je veľký rozdiel medzi vonkajšou a vnútornou 

teplotou. V súčasnosti potrebujeme vymeniť ventil na výmenníku – požiadavka 

na MsÚ na 2 000 €.  Informoval i o počtoch a úväzkoch pg zamestnancov i 

počtoch ostatných pracovníkov – kuchyňa, odministratíva ….. 

P. Dadíková navrhla poskytnúť voľné financie z peňazí volebného obvodu. 
 

 

K bodu 3:  

P. riaditeľ informoval o práci  kuchyne. Kuchyňa je technicky moderná, obedy 

variť kapacitne zvláda.  

V novembri – januári sa uskutoční oprava telocvične – nová palubovka, obklad. 

 

 

  K bodu 4:  

P. Jelačič sa pýtal, či je v škole šikana a ako ju riešime, koľko máme prváckych 

tried. 



P. riaditeľ Pasovský podrobne odpovedal.  Opätovne upozornil na potrebu určiť 

e - škole záväzný termín, dokedy by mala prijímať nových prvákov, aby sa 

neopakovali problémy pri zápise prvákov, ktorých tam neprijali, na iné školy.  

 

K bodu 5: Pozri nižšie 

 

 

K bodu 6: Prítomným poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila predsedníčka 

RŠ Mgr. Jana Mažáriová. 

 

 

 

 

 
                        

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy 

pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

konaného 23. októbra 2019 

 

 

 

1. Rada školy berie na vedomie: 

         A/ Všetky informácie riaditeľa školy 

B/ Diskusné príspevky 

 

2. Rada školy odporúča Analýzu výchovno- vzdelávacích výsledkov šk. roka 

2018/19 na schválenie 

 

 

 

 

 

 

Prievidza 23. október  2019                                                   

Mgr. Jana Mažáriová, predsedníčka Rady školy 

 

 

 
 

 

 

 

 



 


